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August 2023 

Fagsjefsamling 
19. – 20. august Gardermoen 

 

Presidentopplæring 

28. august Prestegården i 

Vestby 

 

Sekretær- og 

kassereropplæring 
31. august Prestegården i 

Vestby 

 

September 2023 

    FOKUS 

BARNEKREFT  

Distriktsrådsmøte/ 

sonelederforum 
2. september Frogn 

Videregående Skole – Drøbak 

 

Lions Miljødag 
 

Opplæring IT og 

elektroniske verktøy 

23. – 30. september Frogn 

Videregående Skole - 

Drøbak 

 

 

 

Kjære Lions-venner i Lions Distrikt 104E 

Sommerferien fortsetter, men mange Lions-klubber jobber likevel. Styrene i flere klubber har 

arbeidet intenst med endring av klubb-lovene slik at de kan søke om moms-kompensasjon for 

2021-2022. Det har vært kort frist, og man har vært nødt til å bruke kreative løsninger for å få 

behandlet og vedtatt de nye lovene. For klubbene er det snakk om mange penger man kan få, så 

det er verd jobben, både på kort og lang sikt. Jeg krysser fingrene for at flest mulig kommer i mål 

og får sendt inn søknad. 

Ny ledelse på alle nivåer 

Ikke bare har klubbene fått nytt styre, det er også nye ledere på sone- distrikts- MD- og 

internasjonalt nivå. Vår nye Internasjonale President (IP) er Patti Hill fra Canada. Hun er 

psykolog og lærer og har arbeidet med å utvikle læringsprogrammer for barn og unge med 

spesielle utfordringer. Hun er en inspirerende leder, og hennes mantra er at «en leders viktigste 

oppgave er å gjøre menneskene rundt seg bedre». Hennes slagord er «Changing the world». 

Under hennes ledelse tror jeg vi skal få det til! 

Mission 1.5 

Mission 1.5 går ut på at Lions Internasjonal i 2027 skal ha 1,5 millioner medlemmer på 

verdensbasis. Det betyr at vi må fortsette å jobbe med Global Membership Approach (GMA). Jeg 

er ikke i tvil om at oppskriften «Skap et team – Skap en visjon – Skap en plan - Skap framgang» 

fungerer. Det har jeg sett både i egen klubb og i andre klubber i distriktet som har jobbet på 

denne måten.  

Hvorfor må vi vokse? Verdens behov for hjelp er stadig økende. Mer enn 110 millioner 

mennesker er på flukt. Konflikter og naturkatastrofer skjer igjen og igjen, og rammer ikke bare 

mennesker langt borte, men også i vår umiddelbare nærhet. For å dekke behovet for hjelp 

trenger vi flere hender. 

Hvor finner vi disse hendene? Hvorfor ikke starte i vår nærmeste krets? Mange av oss Lions-

medlemmer har ektefeller/samboere/barn og annen familie som gjerne bidrar når de blir spurt. La 

dem få gleden av å være medlemmer selv. Min mann har helt siden jeg ble Lions-medlem stilt 

opp for meg og klubben min på mange forskjellige måter. Han har vært med på å arrangere 

sosiale sammenkomster som styrker det indre miljøet i klubben, og bidratt på flere forskjellige 

aktiviteter. Nå har han selv blitt medlem, og kan stolt bære Lions-nåla og vise at han er en ekte 

Lion. Også min datter er medlem. Hun har små barn, men får lov til å bidra med det hun har 

kapasitet til. Ingen forventer at hun skal komme på alle møter, men hun er en stolt Lion, hun 

også. Og en dag blir barna større, og hun kan gi enda mer av sin tid og sin arbeidskraft til 

samfunnets beste. Og da har barna vokst opp med Lions som en naturlig del av hverdagen, og 

blir forhåpentlig nytt påfyll til løve-flokken. I klubben min er det helt vanlig at familien deltar i 

aktiviteter. Mange aktiviteter hadde ikke vært mulig å gjennomføre uten ledsagerne. Slik tror jeg 

det er i andre klubber også. Hadde de vært medlemmer, hadde de hatt sin egen stemme inn i 

Lions, og kunne ha vært med på å påvirke organisasjonens utvikling. Så min utfordring er: Spør 

en i familien – eller en av de andre medlemmenes familiemedlemmer - om de vil bli medlem. 

(Eller be medlemskomiteen om å spørre dem).  

Og husk – ingen blir fornærmet over å bli spurt. Jeg tror de fleste ser det som en ære å være 

ønsket som Lions-medlem.   

Fortsatt god sommer fra Rita Fredheim – Distriktsguvernør Lions 104E 


